



### 优合机构·上海总部

上海优合环境工程设计有限公司 上海市闵行区申昆路2377号 虹桥国际展汇3号楼705-706室 U-TEAM | Shanghai Headquarters U-Team Furnishings Co.,Ltd. Room 705-706, No.3 Building, PortMix Hongqiao, No.2377 Shenkun Road, Minhang District, Shanghai 201106 China

### 优合机构·生产基地

江苏省常熟经济技术开发区万盛路10号 U-TEAM | Manufacturing Base No.10 Wansheng Road, Changshu Econ. & Tech. Dev. Zone, Jiangsu Province 215513 China

- **(** 400-021-8800
- info@u-team.com.cn





www.u-team.com.cn

# **POLAR**

### EASY AND FLEXIBLE 轻松叠放,灵活部署

POLAR 在收纳功能上有着显著优势,这些座椅很容易堆放并用运输 手推车运送到新的位置,在现今办公需求中做出迅速反映。

POLAR has significant advantages in storage function. These chairs can be easily stacked and bring to new positions with transport trolleys, so as to respond quickly to todays office needs.

#### 运输推车最多可容纳 8-10 把座椅 ▶

Transport trolley with castors accommodate 8-10 chairs max.







### AESTHETICS AND FUNCTION

### 兼顾功能与美学的座椅

POLAR 是一款具有优雅外观的漂亮的椅子,且灵活和坚固。极简主义的美 学与独特的功能特点相结合,易于堆放和搬运。POLAR 椅特别适用于培 训、餐饮和学校市场。

POLAR is a perfect chair with graceful appearance, yet flexible and strong. The minimalist aesthetic is combined with unique functional features, it's easy stacking and handling. POLAR is especially suitable for the training, dining, and school market.

POLAR 的椅壳有一个巧妙的设计细节,那就是可以通过枢轴点连接到底 座,将用户的动作重心转移到椅子底座。这种效果可以加强背部承重,

POLAR chair shell has a clever design detail, it can be connected to the base through the pivot point to transfer the user's action center of gravity to the chair base. This effect can enhance the weight of back and improve attention.



## **ARMREST**

▲ 请注意使用写字板的座椅无法堆叠

fold-out tablet is uesd.

Please note that the chair no longer be stacked if the

座椅可装配造型精美的扶手,分为向后或向前扶手,向前 扶手可以将座椅悬挂于桌面。扶手配有黑色软质 PU 扶 手套,在清洁地面时,座椅可以悬挂在桌面上,保护桌面

The chair can be equipped with attractively-shaped armrest, either classic open to the back or open to the front for hanging the chairs on the table top. It has black PU soft sleeves as armrest pad, when cleaning the ground, the seat can be suspended on the desktop, and its soft sleeves can not scratch the



### OVERVIEW

#### POLAR

洽谈椅 contract chair



奇身	Shell body			
方火板椅壳	laminate shell	白色	white	
布面材质	finish & upholstery	布饰座垫	seat cushion fabric upholstery	
		布饰背垫	back pad fabric upholstery	
		饰面颜色选择请详见产品价格表	please refer to the product pricelist for the choice of upholster	ry color
奇架	Frame			
次式	style	电镀雪橇椅架	wire frame sled base in chrome	
		配有透明塑料脚垫	with transparent plastic glides	

#### 扶手&写字板 Armrests & Writing tablet

款式	style	向后双扶手	pair of armrests backward	
		向前双扶手	pair of armrests forward	
		带写字板向后双扶手	pair of armrests backward with writing tablet	
扶手臂	armrest support	电镀扶手臂	armrest support in chrome	
		配有黑色软质扶手套(可拆卸)	with black PU soft sleeves as armrest pad	
写字板		白色HPL		

<b>参数</b>  成品尺寸	Specification		
	finished size	W565 x D535 x H820 mm	
椅座高度	seat height	H450 / H465 mm	
靠背角度	backrest angle	9°	
椅壳厚度	shell thickness	11.5mm	
	frame steel tube	Ø13mm	
写字板	writing tablet	300x200mm	

■ Basic 基本 □ Optional 可选



防火板椅壳由 11.5mm 厚多层板两面 HPL 贴面制成,边缘均为直边,可附加布饰座垫和

Laminate shell is made of 11.5mm thick ply board with HPL surface on both sides, the edges are all straight edge. Upholstered seat cushion and back pad are available.



### WRITING TABLET 写字板

可安装带写字板向后扶手,替代右扶手的安装位置。可翻 转式写字板 11.5mm 厚多层板加白色防火板贴面。

The backward armrest with writing tablet is an option for the chair which is fitted instead of an armrest and can be fitted on right. The fold-out writing tablet top is 11.5mm ply board with HPL surface in white.

### SLED BASE

#### 雪橇椅架

电镀雪橇椅架,外观简约,造型时尚;实心钢筋,坚固稳 定不易变形。

Chromed sled frame has simple appearance and fashionable shape; the frame of solid steel tube is firm and stable, not easy to deform.

### PLASTIC GLIDES

### 塑质脚垫

椅脚配有透明塑料脚垫,也可选配子母扣连接脚垫。座椅 之间可以通过连接脚垫快速形成链接,或再次拆开也同

The legs have transparent plastic glieds, linking glides are available for optional connector. The linking glides between the chairs can be quickly and easily formed, or it is equally easy to disassemble them again.